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P r o t o k ó ł  Nr XV/2016 
z sesji Rady Gminy  Skoroszyce 
z dnia 22 stycznia 2016 roku. 

 
      Przewodniczący Rady Gminy Skoroszyce Henryk Sokołowski w obecności 14 
radnych (w sesji nie wzięła udziału Radna Czesława Gmyr), otworzył sesję, 
przywitał wszystkich zebranych i przedstawił propozycję porządku obrad, zapytał 
czy są wnioski do proponowanego porządku. 
 
p. Wójt  Barbara Dybczak – złożyła wniosek o rozszerzenie porządku obrad o 
przedstawienie sprawozdania z rocznej działalności wójta, do czego obligują ją 
zapisy w Statucie Gminy Skoroszyce. 
 
Przewodniczący zaproponował pkt 4a na przedstawienie sprawozdania z rocznej 
działalności Wójta Gminy, następnie poddał pod głosowanie. 
Wiosek przeszedł jednogłośnie 14 głosami „za”. 
 
Zatem porządek obrad przedstawiał się w następującej kolejności: 
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Interpelacje radnych. 
4. Informacja z pracy Wójta za okres od poprzedniej  sesji. 
4a. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za 2015 rok. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016r. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia przez Gm. Skoroszyce wraz                  

z powiatami: Nyski, Prudnicki, Głubczycki oraz gminami Nysa, Prudnik, 
Głubczyce, Głuchołazy, Otmuchów, Paczków, Korfantów, Grodków, Biała, 
Kietrz, Branice, Lubrza, Łambinowice, Pakosławice  Stowarzyszenia pod nazwą 
„Subregion Południowy”. 

7. Podjęcie  uchwał w sprawie uchwalenia Statutu Sołectw: Brzeziny, Czarnolas, 
Chróścina, Giełczyce, Makowice, Mroczkowa, Pniewie, Sidzina, Skoroszyce, 
Stary Grodków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego  zasady i tryb 
korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Skoroszyce.  

9. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Zwalczania Narkomanii w Gminie Skoroszyce w 2015. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki              
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Zwalczania Narkomanii na 2016 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru  do samorządowych 
przedszkoli  na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego oraz niezbędnych 
dokumentów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 
dzierżawy na kolejne 3 lata. 

13. Odpowiedzi na interpelacje. 
14. Zapytania i wolne wnioski. 
15. Zakończenie sesji. 
 
 
 



 2 

Ad 2 
 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie 14 głosami „za”, bez 
odczytywania. 
 
Ad 3 
 
I n t e r p e l a c j e  r a d n y c h: 
 
Radny Jagusz – jestem zbulwersowany tym, że Konserwator Zabytków odrzucił 
wszystkie poprawki do planu zagospodarowania przestrzennego dla Brzezin, które 
zgłosiliśmy na sesji. 
Uważam, że nie można tego tak zostawić, Konserwator za bardzo ingeruje w nasze 
życie na wsi. Trzeba zacząć działać  na rzecz zmiany przepisów w tych sprawach. 
Mamy Posła p. Millera, może na początek trzeba się zwrócić do niego, żeby lobbwał 
w Sejmie zmianę tych przepisów. To nie dotyczy tylko Brzezin, ale na naszym 
terenie Makowice też są  w wtakiej sytuacji, gdzie mieszkańcy już teraz mają 
problemy, a co będzie, jak będzie do zatwierdzenia ich plan zagospodarowania 
przestrzennego? 
 
Radna Słowiak – potwierdziła słowa radnego Jagusza, powiedziała, że Konserwator 
Zabytków nie zgodził się na plan budowy jednego z mieszkańców Makowic, 
twierdzi, że nie jest to zgodne z charakterem zabudowy wsi, 
 
Radny Jagusz – liczę na pomoc radcy prawnego, że opracuje pismo do 
Konserwatora, 
 
p. Wójt – złożymy zażalenie, że zgłoszone wnioski do planu zagospodarowania 
przestrzennego dla Brzezin nie zostały uwzględnione, 
 
Radna Klimas i radny Winnik – proszą o interwencję w sprawie posypywania dróg 
powiatowych, 
 
Radna  Słowiak – ponownie zgłosiła sprawę nieświecących lamp przy drodze 401     
w Makowicach, 
 
p. Dorota Witos Sołtys Brzezin – poprosiła o interwencję w sprawie nie świecących 
lamp w Brzezinach, dwukrotnie zgłaszały 2 lampy do remontu, bo po dwukrotnym 
remoncie, nadal nie świecą, może trzeba je wymienić, 
 
Przew. RG – w sprawie problemów z budową domów na wsi ze względu na 
obostrzenia w przepisach o ochronie zabytków, w końcu doprowadzi to do tego, że 
młodzi ludzie będą wyjeżdżali do miasta, bo tam łatwiej się budować, 
 
Ad 4 
 
Informację z pracy za okres od ostatniej sesji przedstawiła p. Wójt Barbara 
Dybczak. 
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Praca wójta w okresie od 29.12.15 r. do 22.01.16 r. 

Szanowni Państwo, przedstawiam sprawozdanie z działalności Wójta Gm. Skoroszyce 
w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

4.01.16 r. 

Otrzymałam negatywną opinię Opol. Woj. Konserw. Zabyt. w sprawie koncepcji wiaty 
rekreacyjnej w parku w Skoroszycach. Uwagi dotyczyły wielkości (co najmniej              
o połowę mniejsza), lokalizacji (ma być zgodna z wcześniej uzgodnioną z OWKZ 
koncepcją zagospodarowania parku), podłoża (należy zrezygnować z posadzki 
betonowej na rzecz nawierzchni mineralnej). Sugestie: konstrukcja lżejsza, o połowę 
mniejsza, dla większej ilości osób chcących się zgromadzić - propozycja wyznaczenia 
miejsca na ognisko.  

8.01.16 r. 

• Otrzymałam rozliczenie dotacji za 2014 r. z realizacji projektu „Partnerstwo 
Nyskie 2020”. Kwota przekazanej dotacji na realizację projektu (wkład 
partnera): 94 844,86 zł, dofinansowanie przez Komitet Mechanizmu 
Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego z budżetu śr. 
europejskich: 1 142 812,58 zł, ze śr. budżetu państwa w formie dotacji celowej      
z budżetu państwa: 239 577,58 zł, całkowite wydatki: 1 628 235,16 zł, wydatki 
na 1. partnera: 14 366,78 zł, zwrot niewykorzystanych środków: 82 478,08 zł. 

• Gościliśmy Starostów z zaprzyjaźnionego regionu Czech w sprawie współpracy 
w zakresie pszczelarstwa. 

9.01.16 r. 

• Uczestniczyłam w spotkaniu noworocznym z Marszałkiem Woj. Opolskiego, 
samorządowcami i radnymi woj. opolskiego. 

• Spotkałam się z mieszkańcami Giełczyc na wspólnym kolędowaniu. 

11.01.16 r. 

• Spotkałam się z P. J. Burym w sprawie realizacji zadania dotyczącego 
wspierania zad. publicznego w zakresie upowszechniania kult. fiz. i sportu 
wśród mieszkańców Gm. Skoroszyce na 2016 r.  

• Wręczyłam, w imieniu Prezesa Opolskiego Zarządu Wojewódzkiego Związku 
Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych, naszym 
zbowidowcom Ks. Alfredowi Rukszto i Panu Władysławowi Wolskiemu w dowód 
uznania za zasługi poniesienie na polu walki odznaczenia „W 70. rocznicę zwycięstwa 
w wielkiej wojnie światowej 1941 – 1945”,  które jest nadana przez Prezydenta 
Federacji Rosyjskiej,więcej na fanfage. 

13.01.16 r. 

Zaprosiłam do złożenia oferty na budowę oświetlenia dr. w Mroczkowej, termin 
złożenia oferty 18.01.16 r., termin wykonania zamówienia 31.03.16 r.  
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15.01.16 r. 

• Spotkałam się z Marszałkami Woj. Opolskiego p. A. Konopką i p. Sawickim      
w sprawie partnerstwa UM w organizacji imprezy integracyjnej w naszej 
gminie. 

• Odbyło się posiedzenie Kom. Budżet. 

15.01, 18.01.16 r. i 21.01.16 r. 

Odbyło się posiedzenie Komisji Budżetowej Kom. Oświaty…  i Komisji Rolnej. 

Dziękuję Państwu sołtysom, radnym, pracownikom Urzęduza współpracę w 
ostatnim okresie. 

 
Poinformowała również jak w sprawie oświetlenia przy drodze 401 w Makowicach 
interweniowała poprzez korespondencję z Zarządem Dróg Wojewódzkich. 
Przytoczyła odpowiedź, z której wynika, że nie można zmienić oświetlenia na 
stacjonarne ze względu na brak możliwości przeciągnięcia kabla energetycznego 
 
Radna Słowiak – uważam, że nie mają racji, bo taka możliwość istnieje choćby 
przeciągnięcie kabla od  sklepu p. Banach. 
 
Ad 4a 
 
p. Wójt Barbara Dybczak przedstawiła sprawozdanie ze swojej rocznej pracy tj. za 
2015 rok. 
 
Na koniec powiedziała, że rok 2015 uważa za bardzo udany, współpraca na linii 
Wójt – rada Gminy, mimo początkowych trudnych relacji, układała się bardzo 
dobrze, podziękowała za wszystkie dobre chęci i wolę współpracy, poprosiła o 
dalsze zrozumienie i współpracę. 
 
Radny Jagusz – czy p. Kurowskiemu chce pani zapłacić ze  środków już  
otrzymanych? 
 
p. Wójt – nie, to są środki zabezpieczone przez  p. Wójt Alinę Baran w 
porozumieniu z p. radcą prawną p. Koelner  w depozycie sądowym, w wysokości 
78 000 zł. To sprawa wielopłaszczyznowa, jest w niej dużo zawiłości, ale uważam, 
że skoro zadanie zostało wykonane i zamknięte, to następnym etapem jest rzetelne 
rozliczenie. Wszyscy wiemy, że prace wykonała firma p. Kurowskiego i nie ma 
sensu udawać, że jest inaczej. Niemniej jednak w wymiarze formalno – prawnym 
nie jest to takie oczywiste. Ale my, jako gmina będziemy tego faktu kwestionować. 
Uważam, że sprawy ludzkie na tle innych spraw są najważniejsze, więc w obliczu 
tego trzeba iść na ugodę. Jeżeli tylko można, to trzeba tak postąpić. 
 
Radny Kaczmarczyk – w sprawie radaru w Starym Grodkowie, już 8 lat temu, jak 
cała sprawa się zaczęła, to mówiłem, że to będzie bardzo trudne do załatwienia, 
bo nikt na tej trasie do tej pory nie zginął, a niestety, bierze się to pod uwagę w 
takich sprawach. Na spotkaniu z Posłem Millerem, ktoś krzyknął „może radar”,       
a Poseł podtrzymał ten pomysł i tak to się zadziało w tej sprawie. 
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Jeżeli chodzi o brak możliwości oświetlenia drogi 401 w Makowicach, zgłaszam 
pomysł przeniesienia przystanków autobusowych do środka wsi, tam jest 
oświetlenie, więc nie byłoby problemu i nie trzeba byłoby dodatkowego 
oświetlenia. 
 
Radny Jagusz – czy na dachu Urzędu Gminy zostały zamontowane śniegołapy? 
 
p. Wójt – jeszcze nie, ale będą. Dotyczy to szczególnie  jednej ściany budynku. 
 
Więcej pytań nie było, zatem przewodniczący podziękował p. Wójt za 
podsumowanie swojej pracy  i przedstawienie informacji. 
 
Ad 5 
 
Projekt zmian w budżecie gminy był omawiany na wszystkich komisjach, 
pozytywnie zaopiniowany, nie wniesiono uwag. 
 
p. Skarbnik – dopowiedziała, że w związku z wejściem w życie nowej klasyfikacji 
budżetowej musiał zostać zmieniony załącznik Nr 1 do uchwały uwzględniający te 
zmiany, poza tym nic nie zostało zmienione. 
 
Nie było pytań, zatem przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał pod 
głosowanie, przyjęto jednogłośnie 13 głosami „za”. W tym punkcie porządku obrad 
nie wzięła udziału radna Rogalińska. 
 
Podjęto uchwałę Nr XV/93/2016 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 
rok. 
 
Ad 6 
 
Projekt uchwały był omawiany na wszystkich komisjach, pozytywnie zaopiniowany, 
nie wniesiono uwag. 
Chodzi o utworzenie Stowarzyszenia na bazie Porozumienia Nyskiego 2020,             
w związku z możliwością  wspólnego występowania z wnioskami o środki unijne. Nie 
było dyskusji,  zatem przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał pod 
głosowanie. Przyjęto jednogłośnie 13 głosami „za”.  W tym punkcie porządku obrad 
nie wzięła udziału radna Rogalińska. 
 
Podjęto uchwałę Nr XV/94/2016 w sprawie utworzenia przez Gm. Skoroszyce 
wraz                  z powiatami: Nyski, Prudnicki, Głubczycki oraz gminami Nysa, 
Prudnik, Głubczyce, Głuchołazy, Otmuchów, Paczków, Korfantów, Grodków, 
Biała, Kietrz, Branice, Lubrza, Łambinowice, Pakosławice  Stowarzyszenia pod 
nazwą „Subregion Południowy”. 
 
Ad 7 
 
Projekty Statutów poszczególnych Sołectwa były szczegółowo omawiane na 
wszystkich komisjach Rady Gminy, pozytywnie zaopiniowane. Komisje Oświatowa    
i Komisja Rolna   zgłosiły wniosek o zweryfikowanie zapisów dot. składu ilościowego 
poszczególnych Rad Sołeckich. Dotychczas ilość członków Rady Sołeckiej 
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wyznaczało zebranie wiejskie i uzależnione było od wielkości Sołectwa. W 
projektach nowych Statutów zapisano 5-osobowy skład. Z tym zapisem nie zgadzali 
się członkowie w/w Komisji. 
 
p. Rudkowski z-ca Wójta – po konsultacji z radcą prawnym proponuje się 
autopoprawkę do wszystkich projektów Statutów. Tak więc zapis § 10 ust. 2  brzmi 
„Rada Sołecka ma charakter opiniodawczy i doradczy, składa się z nie mniej niż 3 i 
nie więcej niż 10 osób”. 
 
Radni przyjęli tę poprawkę jednogłośnie.  
 
Następnie przewodniczący przedstawiał kolejno wg alfabetu projekty Statutów 
Sołectw, które radni przyjęli jednogłośnie 13, a od Sołectwa Pniewie 14 głosami 
„za”. 
 
Zatem podjęto  uchwały w następującej kolejności: 
 
Uchwałę Nr XV/95/2016 w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Brzeziny. 
Uchwałę Nr XV/96/2016 w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Chróścina. 
Uchwałę Nr XV?97/2016 w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Czarnolas. 
Uchwałę Nr XV/98/2016 w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Giełczyce. 
Uchwałę Nr XV/99/2016 w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Makowice. 
Uchwałę Nr XV/100/2016 w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Mroczkowa. 
 
Doszła radna Janina Rogalińska. 
 
Uchwałę Ne XV/101/2016 w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Pniewie. 
Uchwałę Nr XV/102/2016 w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Sidzina. 
Uchwałę Nr XV/103/2016 w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Skoroszyce. 
Uchwałę Nr XV/104/2016 w sprawie  uchwalenia Statutu Sołectwa Stary 
Grodków. 
 
Ad 8 
 
Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na wszystkich komisjach, pozytywnie 
zaopiniowany. 
 
p. Rudkowski w obecności wszystkich Sołtysów wyjaśnił, że projekt uchwały 
reguluje prowadzenie gospodarki finansowej na mieniu gminnym tj. w świetlicach 
wiejskich. Zasady korzystania przez Stowarzyszenia i zasady ich wynajmu na 
działalność zarobkową. 
 
Radna  Słowiak – my w tych świetlicach zatrudniamy palacza, a wynagrodzenie 
płacimy z zarobionych pieniędzy, palach kosztuje, z czego będziemy mu teraz 
płacić? 
 
Radny Kaczmarczyk – skierował odpowiedź do radnej Słowiak, powiedział, że         
w nowym Regulaminie jest zapis o zapewnieniu ogrzewania świetlic przez gminę. 
 
Radny Winnik – ale gmina na tym straci, jak będzie musiała zatrudnić tylu palaczy, 
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p. Wójt – Straty i zyski rozpatrywać należy w różnych wymiarach, nie tylko 
finansowych. Być może tak będzie, jak mówi  radny Winnik, patrząc na to   w taki 
sposób, bo to kosztuje, ale pod względem prawnym nie straci, bo będzie to 
wreszcie uporządkowane. Patrząc na to inaczej, jeśli temu palaczowi, 
zatrudnionemu nielegalne coś by się stało, to kto za to odpowie? 
Dlatego należało m.in.  te sprawy uporządkować, jak również całą gospodarkę 
finansową na mieniu gminnym. 
 
Radny Winnik – ale wiele spraw robiliśmy sami ze środków zarobionych, o wiele 
taniej, niż wziąłby fachowiec z papierami, 
 
p. Wójt – teraz będziecie państwo zgłaszać zapotrzebowanie i usterki do gminy. 
Jestem dobrej myśli, że będzie to dobrze działało. 
 
Więcej dyskusji nie było, zatem przewodniczący przedstawił projekt uchwały          
i poddał pod głosowanie. Przyjęto jednogłośnie 14 głosami „za”. 
 
Podjęto uchwałę Nr XV/105/2016 w sprawie ustalenia regulaminu określającego  
zasady i tryb korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Skoroszyce.  
 
Ad 9 
 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych było szczegółowo omawiane na wszystkich komisjach, 
pozytywnie zaopiniowane. Nie było dyskusji.  
 
Ad 10 
 
Projekt Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
był szczegółowo omawiany na wszystkich komisjach, pozytywnie zaopiniowany, nie 
zgłoszono uwag i nie było dyskusji, wobec czego przewodniczący przedstawił 
projekt uchwały i poddał pod głosowanie, przyjęto jednogłośnie 14 głosami „za”. 
 
Podjęto uchwałę Nr XV/106/2016 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Zwalczania Narkomanii 
na 2016. 
 
Ad 11 
 
Projekt uchwały był omawiany na wszystkich komisjach, pozytywnie zaopiniowany, 
nie wniesiono uwag.  
 
Przew. zapytał, czy w związku z wejściem w życie nowej ustawy o obowiązku 
szkolnym od 7 roku życia, będzie jakiś problem lokalowy w naszej gminie? 
 
p. Kosecki – w trzech przedszkolach tj. w Chróścinie, Sidzinie, i Makowicach 
miejsca będą dla wszystkich chętnych, natomiast w Skoroszycach przewidujemy 
tylko 7 miejsc wolnych. Ale za wcześnie jeszcze o tym mówić, bo nie wiemy jak w 
tej sytuacji zachowają się rodzice dzieci. Jeśli będzie taka potrzeba, to być może 
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otworzymy dodatkowy oddział przedszkolny w szkole, albo zorganizujemy dowozy 
do innych przedszkoli, 
 
p. Wójt – nowy rok szkolny od września będzie tworzył pewne komplikacje, bo 
nasze skoroszyckie  przedszkole jest mało pojemne. Ten problem wrócił ponownie 
po 2 latach. Propozycja rozwiązania problemu w taki sposób, że byłby dodatkowy 
oddział przedszkolny w szkole, to dobry pomysł. Ale nie ma gwarancji, że 
rozwiązanie będzie ostateczne. Najprawdopodobniej problem będzie co jakiś czas 
wracał. W swoim programie wyborczym mówiłam o możliwości budowy nowego 
przedszkola. Trzeba będzie do tej sprawy dokładnie się przygotować. 
 
Przew. – czy do otworzenia dodatkowego oddziału przedszkolnego trzeba zasięgnąć 
opinii Kuratora? 
 
p. Kosecki – nie trzeba opinii Kuratora. 
 
Więcej dyskusji nie było. 
 
Ubył radny Kaczmarczyk. 
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał pod głosowane. Przyjęto 
jednogłośnie 13 głosami „za”. 
 
Podjęto uchwałę Nr XV/107/2016 w sprawie określenia kryteriów naboru  do 
samorządowych przedszkoli  na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 
oraz niezbędnych dokumentów. 
 
Ad 12 
 
Projekt uchwały był omawiany na wszystkich komisjach, pozytywnie zaopiniowany, 
nie zgłoszono uwag, zatem przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał 
pod głosowanie.  
Przyjęto jednogłośnie 13 głosami „za”. 
 
Podjęto uchwałę Nr XV/108/2016 w sprawie wyrażenia zgody na  przedłużenie 
umowy dzierżawy na kolejne 3 lata. 
 
Ad 13 
 
Na interpelacje z poprzedniej sesji odpowiedziała p. Wójt Barbara Dybczak  (zał.) 
 

1. Radna Słowiak: 

W spr oświetlenia solarnego przy przyst. autobus. wzdłuż dr woj. 401, p. Grzegorz 
Cebula- prac. odpow. za infrastrukturę uliczną poinformował, że w grud. 2015 r. 
dokonano inwentaryzacji tego oświetlenia w ciągu wszystkich dr woj, gdzie taki typ 
zamontowano, w lutym umowa z OMEGA Elektro Opole na usunięcie usterek,             
a polegają one na: 

• wymianie akumlatorów, 
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• zmodernizowaniu układu zasilania. 

Usunięcie usterek potrwa ok. 3 miesiące, więc w maju lampy powinne zaświecić. 
Rozważana była możliwość podłączenia do sieci elektrycznej i tam, gdzie to było 
możliwe, zostało wykonane. Niestety, w Makowicach nie z powodu wysokich kosztów- 
brak sieci w pobliżu przystanków autobus. 

1. Radna P. Klimas- ZDP Czarnolas, zagrożenie bezpieczeństwa na wysokości 
kościoła, wystosowałam pismo, Kom. Bezpiecz. Ruchu- wydaje opinie               
w sprawie progów spowalniajacych ,  

bezpiecz. ruchu, chodnik- spr. była już podnoszona, jednak bez rozwiązania ze 
str. ZDP, deklaracja powtórnego przyjenia się sprawie, rozmowa z p. dyr. 
Dziubandowskim.  

2. Jeżeli chodzi o dr woj. 401, sprawa oznakowania zjazdów na ul. Szkolną i do m. 
Pniewie otrzymałam odp. z UM, kwestia ta była poddana analizie na 
posiedzeniu Kom. Bezp Ruchu Dr., w skład której wchodzą przedstawiciele UM 
Woj. Opol., Kom. Woj. Policji i ZDWoj w Opolu. Wyjazd obecnie do m. 
Chróścina odbywa się poprzez skrzyżowanie z dr pow – ul. Ogrodowa. Stąd 
brak przesłanek, aby wprowadzić drogowskazy E-3 do m. Chróścina przez ul. 
Szkloną. Natomiast wjazd do m. Pniewie oznakowany jest zgodnie z projektem 
docelowej organizacji ruchu dr woj. drogowskazami w kształcie strzały 
wskazującymi kierunek do m. Pniewie. 

Oczywiście nie zgadzam się z ta opinią, dlatego powtórnie wystosowaliśmy 
pismo do ZDW w Opolu o powtórne rozpatrzenie tej sprawy. 

3. Sprawa fotoradaru w St. Grodkowie, otrzymałam inf. Z Głównego Inspektoratu 
Transportu Dr., że zakończono prace związane z typowaniem miejsc 
szczególnie niebezpiecznych, które powinny być objęte Automatycznym 
Systemem Nadzoru nad Ruchem Drogowym. W St. Grodk. GIRD 
przeprowadził ocenę lokalizacji urządzenia w porozumieniu a samorządem. 
Przeprowadzono także czynności i zebrano info. w szczególności z kom. Pow. 
policji w Nysie, które nie dały podstaw do podjęcia działań związanych                
z instalacją stacjonarnego urządzenia rejestrującego. 

Natomiast ja, mając na uwadze oczekiwania społeczności St. Grodkowa oraz 
wystąpienia stanowiące wsparcie wniosków mieszkańców, mam tu na myśli 
przede wszystkim posła p. R. Millera, wystąpiłam, aby lokalizacja w St. Grod. 
została zarejestrowana w prowadzonym wykazie wniosków w celu 
przeprowadzenia ponownej oceny lokalizacji na wypadek podjęcia decyzji          
o rozbudowie systemu fotoradarów. 

 
 
 
p. Wójt Barbara Dybczak – jeszcze raz podziękowała za poprzedni rok wspólnej 
pracy. Podziękowała  za pamięć i zaproszenia na sołeckie uroczystości.  Zdarza się, 
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że czasem spotkania pokrywają się i dlatego nie można  we wszystkich 
uczestniczyć, ale jest zaszczycona możliwością wspólnego świętowania. 
 
p. Mendrala Sołtys Makowic – co z tym palaczem po nowemu, czy mamy jeszcze 
palić sami, czy już po nowemu? 
 
p. Rudkowski – na razie jeszcze uchwała nie weszła w życie. Tego palacza i tak 
będziemy musieli zatrudnić, więc jeśli macie państwo palacza, to się dogadamy, 
ponieważ środki, jakie wpłyną do budżetu gminy bębą wracały w postaci 
utrzymania świetlic. 
 
Więcej dyskusji, pytań i wątpliwości nie było, wobec czego przewodniczący 
zamknął obrady. 
 
Protokolant:              Przewodniczący obrad: 
Barbara Janik-Zawada               Henryk Sokołowski 
    
 
 
 
 
 


